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KOMISJA SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.16.2023.JB 
EOD: 18184/2023/W 

Protokół z posiedzenia 

Komisji skarg, wniosków i petycji 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 13 kwietnia 2023 r. 
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 39 min 28 sek.) 

 

 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Omówienie i rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji w sprawie poruszanej przez: 

a. M.D. z dnia 16 lutego 2023 r., data wpływu 23 lutego 2023 r. 

b. J. B. z dnia 23 lutego 2023 r. 

3. Sprawozdanie ze sposobu rozpatrzenia skarg i wniosków przez Prezydenta Miasta Elbląg w okresie 

od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r.  

4. Omówienie zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych przez Radę Miejską w 2022 r. 

5. Sprawy bieżące. 

 

 
Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 6 min 28 sek. do 6 min 49 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Marek Osik poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 
 
 
Ad. 2a. Omówienie i rozpatrzenie pisma skierowanego do Komisji w sprawie poruszanej 
przez M.D. z dnia 16 lutego 2023 r., data wpływu 23 lutego 2023 r.  

(czas trwania nagrania od 6 min 50 sek. do 34 min 21 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Marek Osik przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Przewodniczący Komisji Marek Osik otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Radny Rafał Traks 
• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 
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• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Sławomir Skorupa 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

 

 

Przewodniczący Komisji Marek Osik zaproponował przegłosowanie wniosku: 

Komisja skarg, wniosków i petycji opiniuje tezę w sprawie skargi M. D. z dnia 16 lutego 2023 r. o uznaniu 

skargi za bezzasadną. Jednocześnie Komisja wnioskuje do Przewodniczącego Rady Miejskiej o wniesienie 
projektu uchwały na najbliższą sesję Rady Miejskiej w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5   

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja przyjęła wniosek. 

 

 
Ad. 2b. Omówienie i rozpatrzenie pisma skierowanego do Komisji w sprawie poruszanej 

przez J. B. z dnia 23 lutego 2023 r.  
(czas trwania nagrania od 34 min 22 sek. do 58 min 13 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Marek Osik przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Przewodniczący Komisji Marek Osik otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

 
Przewodniczący Komisji Marek Osik zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Marek Osik zaproponował przegłosowanie wniosku: 

Komisja skarg, wniosków i petycji proponuje nie uwzględnić żądania będącego przedmiotem petycji J.B. 

z dnia 23 lutego 2023 r. i wnioskuje do Przewodniczącego Rady Miejskiej o wniesienie projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia petycji na najbliższą sesję Rady Miejskiej w dniu 27 kwietnia 2023 r. 
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Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja przyjęła wniosek. 

 
 
Ad. 3. Sprawozdanie ze sposobu rozpatrzenia skarg i wniosków przez Prezydenta Miasta 

Elbląg w okresie od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. 
(czas trwania nagrania od 58 min 14 sek. do 1 h 00 min 58 sek.) 
 

Przewodniczący Komisji Marek Osik otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Kontroli i Monitoringu Joanna Bełz 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 
 

Przewodniczący Komisji Marek Osik zamknął dyskusję. 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości sprawozdanie ze sposobu rozpatrzenia 

skarg i wniosków przez Prezydenta Miasta Elbląg w okresie od 01.01.2022 r.  
do 31.12.2022 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 4. Omówienie zbiorczej informacji o petycjach rozpatrzonych przez Radę Miejską  
w 2022 r. 
(czas trwania nagrania od 1 h 00 min 58 sek. do 1 h 01 min 50 sek.) 
 

Przewodniczący Komisji Marek Osik omówił przedmiotową informację. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości zbiorczą informację o petycjach 

rozpatrzonych przez Radę Miejską w 2022 r. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad. 5. Sprawy bieżące. 
(czas trwania nagrania od 1 h 01 min 50 sek. 1 h 36 min 14 sek.) 
 

Przewodniczący Komisji Marek Osik poruszył temat wniosku wystosowanego przez Komisję  
do Przewodniczącego Rady Miejskiej o wystąpienie do Przewodniczącego Rady Obwodowej miasta 

Tarnopola o udzielenie informacji, potwierdzenie faktu, że podjęto uchwałę o uhonorowaniu pomnikiem 

Romana Szuchewycza. 

 

Przewodniczący Komisji Marek Osik otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Radny Rafał Traks 

• Radca prawny Ewa Machalińska 
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• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Radny Krzysztof Konert 

• Radny Rafał Traks 

• Radny Krzysztof Konert 

• Radny Rafał Traks 

• Radny Krzysztof Konert 

• Radny Rafał Traks 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Radny Krzysztof Konert 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radca prawny Ewa Machalińska 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks  

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert  
• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

• Radny Rafał Traks 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Sekretarz Miasta Artur Zieliński 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

 
 

Przewodniczący Komisji Marek Osik zaproponował przegłosowanie wniosku nr 1 zgłoszonego przez 

radnego Rafała Traksa: 

Komisja skarg, wniosków i petycji zwraca się do Prezydenta Miasta Elbląga Witolda Wróblewskiego z 

prośbą o wystąpienie do władz samorządowych Tarnopola o potwierdzenie informacji o podjęciu przez 
Obwodową Radę Tarnopola decyzji o budowie pomnika Romana Szuchewycza w Tarnopolu. 

 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 4 

Przeciw – 1 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja przyjęła wniosek. 
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Głos zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

 
 

Przewodniczący Komisji Marek Osik zaproponował przegłosowanie wniosku nr 2 zgłoszonego przez 

radnego Krzysztofa Konerta: 

Komisja skarg, wniosków i petycji zwraca się z prośbą do Prezydenta Miasta Elbląga Witolda 

Wróblewskiego o wystąpienie do Ministra Spraw Zagranicznych o ustalenie, czy Rada Obwodowa miasta 
Tarnopol podjęła decyzję o budowie pomnika Romana Szuchewycza na terenie miasta Tarnopol. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 4 

Przeciw – 1 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja przyjęła wniosek. 
 

 
Przewodniczący Komisji Marek Osik otworzył dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. 

 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Marek Osik zakończył posiedzenie.  
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji stanowi załącznik  
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
    

 Przewodniczący Komisji 
 

 

                                                     Marek Osik 
 

 
Protokół sporządziła 
 
  Justyna Bieszczad 
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KOMISJA SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU 
 

BRM.0012.50.2022.JB 
EOD: 21582/2023/W 

 

 
Notatka służbowa ze spotkania członków   

Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Elblągu, 
odbytego w dniu 27 kwietnia 2023 r. o godz. 11.00 

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 2 min 53 sek.) 
 
 

 
Członkowie Komisji skarg, wniosków i petycji obecni na spotkaniu: 
1. Marek Osik 

2. Rafał Traks 

3. Juliusz Dziewałtowski-Gintowt 

4. Marek Kamm 

5. Krzysztof Konert 

 
 
Cel spotkania: 

Zaopiniowanie poprawki do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji J.B. - DRUK 
NR 10C/XXX 
 

Radny Rafał Traks zgłosił wniosek, aby do uzasadnienia do projektu uchwały na DRUKU NR 10C dołożyć 

akapit: 

W związku z trwającym konfliktem zbrojnym na terytorium Ukrainy, wywołanym przez najeźdźcę z Rosji, 
należy nie zaogniać obecnych stosunków z naszym miastem partnerskim Tarnopolem. Rada Miejska 

wiąże nadzieje, że wojna u naszego wschodniego sąsiada zakończy się niebawem i będziemy mogli 
powrócić do rozmów o naszej trudnej, ale wspólnej historii. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Marek Kamm 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Krzysztof Konert 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 

• Radny Marek Kamm 

• Przewodniczący Komisji Marek Osik 
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Przewodniczący Komisji Marek Osik poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku i uzupełnienie 

uzasadnienia w projekcie uchwały zawartego na DRUKU NR 10C. 
 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 
Komisja przyjęła wniosek. 

 

Nagranie dźwiękowe ze spotkania Komisji skarg, wniosków i petycji stanowi załącznik do notatki.  
Załącznik do notatki dostępny jest w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 

                                                

 Przewodniczący Komisji 

 

                                                     Marek Osik 

Notatkę sporządziła 

 Justyna Bieszczad 

 


